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صفحه پاسخگویی مدیریت شهری شیراز از طریق سامانه ارتباطات مردمی ۱۳۷

مدیران شهرداری شیراز در هفته پیش رو پاسخگوی مسائل شهری از 
طریق سامانه ارتباطات مردمی ۱۳۷ در طرح روی خط شهر خواهند بود.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از پایگاه اطلاع رسانی شهرداری شیراز، 
مدیران شهرداری شیراز هر هفته در قالب “پاسخگویی تلفنی مدیریت 
مردمی ۱۳۷ در طرح  ارتباطات  سامانه  از طریق  به شهروندان”  شهری 

روی خط شهر پاسخگوی مستقیم شهروندان هستند.
شهردار  زاده  رستم  عبدالصالح   ،۸ منطقه  شهرداری  اسدزاده  حسام الدین 

منطقه ۹ و سید عباس هاشمی نژاد شهردار منطقه ۱۰ در روزهای شنبه، 
پاسخگوی  تا ۱۱  از ساعت ۱۰  ماه  ۸، ۹ و ۱۰ دی  یکشنبه و دوشنبه 

مسائل شهری از طریق سامانه ارتباطات مردمی ۱۳۷ خواهند بود.
مردمی؛  مسائل  به  شیراز  شهرداری  مدیران  تلفنی  پاسخگویی  ادامه  در 
نیز   ۶ منطقه  شهردار  قادری  مسعود  و   ۱۱ منطقه  شهردار  پرنیان  بهزاد 
 به ترتیب در روزهای سه شنبه و چهارشنبه ۱۱ و ۱۲ دی ماه از ساعت

۱۰ تا ۱۱ پاسخگوی شهروندان خواهند بود.

سرپرست شرکت پتروشیمی شیراز مطرح کرد:

نقش اساسی صنعت پتروشیمی 
در کاهش وابستگی به خام فروشی نفت و گاز
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خبـر

مدیرکل راه و شهرسازی فارس تاکید کرد؛

تعامل فعال مهندسان در فرآیند اثرگذاری 
دنبال شود

استاندار فارس خبرداد؛

فرهنگسازی استفاده از فاضلاب تصفیه شده در صنایع فارس

سیاست  کرد:  تاکید  فارس  استان  در  ملی  وفاق  دولت  عالی  نماینده 
استانداری فارس حمایت از شیوه های مدرن مدیریت مصرف آب و 

مدیریت مناسب فاضلاب برای استفاده صنعتی است.
استانداری  اطلاع رسانی  پایگاه  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
پروژه های  از  خود  هفتگی  بازدیدهای  در  امیری  حسینعلی  فارس، 
عمرانی استان، از طرح ها و پروژه های مجموعه آب و فاضلاب استان 

بازدید کرد.
امیری در بازدید از تصفیه خانه بزرگ فاضلاب شماره ۲ شیراز با تاکید 
فاضلاب  تصفیه خانه های  مدرن ترین  از  یکی  مجموعه  این  اینکه  بر 
کشور است، افزود: فاضلاب در این تصفیه خانه طی یک فرایند دقیق 
و علمی تبدیل به آبی کاملًا زلال، گند زدایی شده قابل استفاده فعلًا در 

بخش کشاورزی و صنعت می شود.
نتیجه  اینکه  از  تأسف  ابراز  با  فارس  استان  در  دولت  عالی  نماینده 
این تلاش ارزشمند به خوبی مورد بهره برداری قرار نمی گیرد، گفت: 
محصول نهایی این اقدام پرزحمت که هزینه قابل توجهی نیز دارد وارد 
دریاچه مهارلو می شود و متاسفانه هنوز فرهنگ استفاده از این پساب 

در بخش های صنعتی ایجاد نشده است.
صنعت  در  شرب  آب  از  استفاده  اینکه  به  اشاره  با  فارس  استاندار 
اقلیمی  تغییرات  با  که  اکنون  کرد:  اظهار  است،  قیمت  گران  بسیار 
و استفاده های غیرعلمی و غیراصولی از منابع آبی استان شاهد شرایط 
کمبود آب هستیم لازم است اصحاب صنعت و کارآفرینان مخصوصاً 
در صنایع آب بر استان به جای استفاده از آب شرب در صنعت، از 

محصول تصفیه شده این مجموعه استفاده کنند.
امیری اضافه کرد: صنعتگران باید سیستم های کارخانجات خود را به 
گونه ای طراحی کنند که قادر به استفاده از این نوع آب تصفیه شده 

باشد.
از  استفاده  باید  قطعاً  آب  کمبود  کنونی  شرایط  در  اینکه  بیان  با  او 
پساب تصفیه خانه فاضلاب جایگزین استفاده از آب شرب در صنایع و 
کشاورزی شود، گفت: امیدوارم به زودی شاهد انعقاد قرارداد صنایع 
محصول  از  استفاده  و  فاضلاب  بزرگ  تصفیه خانه  مجموعه  با  استان 

علمی این مجموعه باشیم.

استاندار فارس همچنین از تلاش ها و زحمات گروه انرژی استان تقدیر 
کرد و گفت: تعهد، تخصص، همدلی و همکاری این مجموعه ها سبب 
شد در جریان ناترازی های اخیر انرژی، استان فارس ۱۳ درصد از کل 

صرفه جویی کشور را به خود اختصاص دهد.
او اضافه کرد: در بخش گاز نیز موفق به مدیریت مصرف ۱۰ میلیون 

مترمکعبی در استان فارس شده ایم.
نماینده عالی دولت وفاق ملی در استان فارس تاکید کرد: سیاست   
استانداری فارس حمایت از شیوه های مدرن مدیریت مصرف آب و 

مدیریت مناسب فاضلاب برای استفاده صنعتی است.
او گفت: با مدیریت های مدرن و علمی می توانیم بهره وری را بالا ببریم 
و سازگاری بیشتری با شرایط تغییرات اقلیم و کمبود آب فراهم کنیم.
امیری در این بازدید ضمن تقدیر از زحمات شبانه روزی فعالان این 
و  منازل  در  شهروندان  راحتی  و  رفاه  و  آسایش  کرد:  عنوان  حوزه 
استفاده از خدماتی همچون آب و برق و گاز، مرهون زحمات افرادی 
است که نام و نشانی از آنها در رسانه ها، جلسات و صدا و سیما وجود 
بسیار  نیز  بخش هایی  در  و  علمی  و  حساس  دقیق،  کار  با  اما  ندارد؛ 

پراسترس برای خدمت رسانی به شهروندان در تلاش هستند.
جمله  از  را  افراد  این  خاموش  مجاهدت های  و  زحمات  از  تشکر  او 
اهداف خود در بازدید از تصفیه خانه بزرگ شماره ۲ شیراز اعلام کرد.
استاندار فارس همچنین از مرکز پایش و کنترل تأمین آب شرکت 

آبفا شیراز نیز بازدید کرد.

مدیریت  بین المللی  همایش  شیراز  کلان شهر  شهرداری  میزبانی  به 
پایتخت  به عنوان  »شیراز  جایگاه  راستای  در  شهری  زیست  محیط 
شورای  مجلس  نمایندگان  حضور  با   »۲۰۲۴ آسیا  زیستی  محیط 
شهر  همایش های  سالن  در  استانی  و  کشوری  مسئولین  و  اسلامی 

راز برگزار شد.
و  ملی  امنیت  رئیس کمیسیون  سرویس خبری/خدیجه غضنفری: 
سیاست خارجی مجلس شورای اسلامی با اشاره به نگاه هوشمندانه 
شهرداری شیراز به تحولات عمرانی، اجتماعی و فرهنگی گفت: این 
هدف گذاری و تلاش ها می تواند تأمین کننده بسیاری از خواست های 

مردم شیراز باشد.
ابراهیم عزیزی با اشاره به برنامه هفتم توسعه افزود: مدیریت شهری 
شیراز باید براساس برنامه هفتم توسعه حرکت کند و هدف گذاری 

افق برنامه مورد توجه باشد.
رئیس کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس شورای اسلامی 
از با بیان اینکه کلان شهر شیراز از گذشته تاکنون به باغات و قنوات 
آن شهره بود، مطرح کرد: اما در این دو حوزه عقب ماندگی و کم 

توجهی داریم و باید آن را احیا کنیم.
و  باغات  تا  کرد  درخواست  شیراز  شهری  مدیریت  از  عزیزی 

رودخانه های این کلان شهر به صورت ویژه مورد توجه باشد.
از مسائل  رئیس کمیسیون کشاورزی مجلس شورای اسلامی یکی 
مهم در برنامه پنج ساله هفتم را توسعه محیط زیست دانست و گفت: 
بلندمدت حرکت  و  میان  مقطع کوتاه،  در سه  برنامه  براساس  اگر 

نکنیم آسیب خواهیم دید.
محمد جواد عسکری اظهار داشت: اگر امروز شهر شیراز به عنوان 
پایتخت محیط زیست مطرح می شود خوب است اما کافی نیست و 
بنیان  با استفاده از ظرفیت و قابلیت های حوزه علمی و دانش  باید 
فضایی ایجاد شود تا این موضوع به استان های دیگر تعمیم داده شود.

وی آلودگی هوا را معضل جدی کشور عنوان کرد: آلودگی آب 
معضل جدی تر است و نیتراته شدن سفره های آب زیرزمینی معضل 

جدی برای آینده کشور است.
گفت:  نیز  اسلامی  شورای  مجلس  زیست  محیط  فراکسیون  رئیس 
شهرداری شیراز با توجه به پروژه هایی که تعریف و اجرایی کرده 
توانسته یک الگوی خوب برای هزینه کرد عوارض آلایندگی باشد 
و امید است تا سایر شهر و کلانشهرها مدل شیراز را اجرایی کنند.

سمیه رفیعی اظهار داشت: در مطالعه شهری شیراز مهمترین نکته ای 
که به چشم می خورد محوریت واحد شهری در حوزه های مختلف 
انسجام  یک  با  موضوعات  همه  که  است  زیست  محیط  به  مربوط 
زیست  محیط  در  آن  نتیجه  که  می شود  راهبری  و  مدیریت  خوب 

قابل مشاهده است.

وی افزود: در شهر شیراز موضوع پسماند، مدیریت جامعی را دارد 
ظرفیت  از  توانسته اند  پسماند  دفن  گودال های  یا  ها  لندفیل  در  و 

نیروگاه های تجدید پذیر استفاده کنند.
رئیس فراکسیون محیط زیست مجلس مهمترین محور و رکن در 
محیط زیست انسان ساز را سکونتگاه های شهری برشمرد و گفت: در 

شهرداری شیراز یک نمونه قابل از این مدیریت انسانی را شاهدیم.
اینکه  بیان  با  بین المللی  همایش  این  در  شیراز  کلان شهر  شهردار 
اعتبارات  و  برنامه ها  زیست  محیط  حوزه  برای  شهری  مدیریت 
تعریف کرده است نیز گفت: برگزاری چنین همایش هایی بیانگر 

اهمیت محیط زیست به ویژه در حوزه توسعه است.
محمد حسن اسدی با اشاره به اینکه در ۲۰۲۴ شیراز به عنوان پایتخت 
محیط زیست آسیا انتخاب شده، بیان کرد:جایگاه کلان شهر شیراز 

بسیار بالاتر از این القاب است.
از  بافته  تافته جدا  این شهر  اینکه  بیان  با  شهردار کلان شهر شیراز 
شهرهای دیگر است، اضافه کرد: شیراز را هنوز هیچ کسی نتوانسته 
بشناسد و این کلان شهر آب، خاک، فرهنگ و شالوده ای دارد که 

آن را متمایز کرده است. 
اسدی با بیان اینکه ۸ هزار میلیارد تومان پروژه در حوزه خدمات 
شهری و محیط زیست مدیریت شهری شیراز تعریف کرده است، 
خاطرنشان کرد: طبق تکلیفی که شورا به ما کرده در دو سال گذشته 
۳۵ هزار میلیارد تومان قرارداد سرمایه گذاری منعقد شده و از این 
پروژه های محیط زیست و ۵ هزار و ۵۰۰  میلیارد  میزان ۲۰ هزار 

میلیارد پروژه زباله سازی است.
شهردار شیراز اضافه کرد: قرارداد چندین پروژه ساماندهی مشاغل 

مزاحم و آلاینده منعقد شده است. 
اسدی با بیان اینکه پاک بودن هوا در شهرها تصادفی نیست، مطرح 
کرد: مدیریت شهری در این راستا با برنامه و بودجه باید برای حفظ 

و بهبود وضعیت محیط زیستی تلاش کند.
سازمان  زیستی  تنوع  و  طبیعی  زیست  محیط  معاونت  سرپرست 
داریم  انتظار  گفت:  مراسم  این  در  نیز  زیست  محیط  حفاظت 
رودخانه خشک  آبی  اکوسیستم های  این  به حفظ  شیراز  شهرداری 

شیراز و تالاب مهارلو تلاش بیشتری داشته باشد.
حمید ظهرابی خاطرنشان کرد: ارزیابی زیست محیطی پروژه برای 
تله کابین غرب شیراز باید مورد توجه مدیران شهری باشد و ایجاد 
ارگان ها  سایر  و  شهری  مجموعه های  بین  ارگانیک  ارتباط  یک 

همچون سمن ها از ضرورت ها است.
سرپرست معاونت محیط زیست طبیعی و تنوع زیستی سازمان محیط 
به  دست اندازی  و  ساخت وسازها  درخصوص  اینکه  بیان  با  زیست 
کوه های اطراف شیراز نگرانی جدی داریم، گفت: این در حالی است 

به عنوان تغذیه کننده منابع آب شرب زیرزمینی  دامنه دراک که 
است و باید نهایت حفاظت از آن در دستور کار باشد.

امیدواری  ابراز  نیز  فارس  استانداری  امور عمرانی  معاون هماهنگی 
اراده  و  انگیزه  تقویت  موجب  همایش  این  از  حاصل  نتایج  کرد: 
بیشتر مدیریت شهری شیراز نسبت به سایر شهرها در بحث محیط 

زیست شود.
پیوست آب و خاک در طرح های  اعمال  لزوم  بر  محمود رضایی 
زیرساخت های  در  مناسب  تراکم  گفت:  و  کرد  تاکید  اجرایی، 
اولویت  باید کماکان  سبز  اجرای کمربند  و  باغ ها  با حفظ  شهری 

داشته باشد.
معاون استاندار فارس ادامه داد: رودخانه های سطح شهر به حراست 
ایده آل شدن حرکت  به سمت  تا محیط زیست  نیاز دارند  بیشتری 

کند.
شورای  شهری  خدمات  و  زیست  محیط  سلامت،  کمیسیون  رئیس 
اسلامی شهر شیراز نیز گفت: حساسیت شهروندان شیراز نسبت به 

نظافت و حفظ هوای پاک بر کسی پوشیده نیست.
مسعود زارعی ادامه داد: طرح های جامع، اصولی و به نوعی پل گذار 
از  پس  که  کردیم  جامع  طرح   ۱۱ تدوین  به  اقدام  نیز  ما  هستند 
آنها  از  اعظمی  بخش  خوشبختانه  شهرداری،  به  ابلاغ  و  تصویب 
آب های  از  بهینه  استفاده  به  مربوط  آن  طرح  دو  که  شده  اجرایی 
سطحی و آبخیز دشت شیراز و دریاچه مهارلو است که به عنوان سند 

مرجع محسوب می شود.
زارعی اضافه کرد: ۷۰ درصد پیشرفت فیزیکی اولین تصفیه خانه های 
محلی شیراز انجام شده و جانمایی دو تصفیه خانه دیگر هم انجام شده 
که تا پایان سال آینده با بهره برداری از این سه تصفیه خانه، کسری 

یک هزار هکتار باغ به آب، تأمین خواهد شد.
معاون محیط زیست و خدمات شهری شهرداری شیراز هوای پاک 
را از مهمترین شاخص های اعطای این عنوان برشمرد و گفت: در 
یکسال گذشته با بررسی و رصد شاخص های آلودگی هوا، مشاهده 

می کنیم که شیراز جزو پاک ترین شهرها بوده است.
روح اله خوشبخت توسعه و احداث فضای سبز با دارا بودن ۴۲۰۰ 
هکتار فضای سبز شهری، ارتفاعی و پیرامونی را از افتخارات شهر 

شیراز دانست.
قصردشت  باغ های  وجود  کرد:  خاطرنشان  شیراز  شهردار  معاون 
مدیریت پسماند و حمل ونقل از مؤلفه های است که آن را شایسته 

کسب عنوان پایتخت زیست محیطی آسیا کرده است.
و  اتوبوس  خرید  تاکسیرانی،  ناوگان  نوسازی  همچنین  خوشبخت 
شاخص های  دیگر  از  را  تجدیدپذیر  انرژی های  سمت  به  حرکت 

انتخاب عنوان پایتخت زیست محیطی آسیا برشمرد.
از  هدف  شیراز،  شهرداری  شهری  خدمات  و  زیست  محیط  معاون 
فرهنگ  ترویج  در  مؤثر  گامی  برداشتن  را  همایش  این  برگزاری 
حفاظت از محیط زیست شهری و ساختن بستری سازنده برای تبادل 

دانش در مسیر توسعه پایدار دانست.
به  بین المللی  همایش  این  در  طلوع  روزنامه  گزارش  براساس 
بین المللی  جایزه  رسمی  اعلان  یادمان  از  شیراز  شهرداری  میزبانی 
سرو رونمایی شد گفتنی است این جایزه به منظور ارتقای جایگاه 
بین المللی کلان شهر شیراز »شهرداری شیراز به عنوان تنها کلان شهر 
ایرانی عضو هیئت مدیره اتحادیه شهرهای تاریخی جهان و انجمن 
عرصه  در  آن  نقش  تقویت  و  )متروپلیس(«  جهان  کلان شهرهای 
جهانی به منظور حفاظت از محیط زیست و پیشگیری از مخاطراتی 
آن  دبیرخانه  و  برنامه ریزی  می کند،  تهدید  را  بشریت  آینده  که 

راه اندازی شده است.
همچنین در این مراسم از تمبر اختصاصی شیراز پایتخت زیست محیطی 

آسیا و میثاق نامه پایتخت زیست محیطی آسیا رونمایی شد.

در همایش بین المللی مدیریت محیط زیست شهری مطرح شد؛


